
Betreft: Schriftelijke vragen conform artikel 54 van het reglement van orde voor de 
vergadering van Provinciale Staten. 
 
Datum: 13 april 2023  
Onderwerp: Grondspeculatie 
 
Aan de voorzitter van het college van Gedeputeerde Staten, 
 
Toelichting: 
 
“Het familiebedrijf van voormalig CDA-minister van Landbouw Cees Veerman heeft in de 
afgelopen maanden meer dan een half miljoen verdiend aan dubieuze grondspeculatie. 
Particulieren kochten via een tussenhandelaar, voor bedragen die wel tien keer boven de 
marktwaarde liggen, stukken landbouwgrond van hem”, zo stelt RTL Nieuws, naar aanleiding 
van eigen onderzoek. Met een schoon klinkend verhaal werd mensen wijsgemaakt dat de 
grond snel in waarde zou stijgen, vanwege omzetting van de landbouwbestemming naar 
woningbouw. Vervolgens bleek dit totaal uit de lucht gegrepen. Dit heeft onder meer 
gespeeld in Nieuw-Beijerland.  
 
Omdat de SP vermoedt dat deze windhandel veel vaker voorkomt hebben wij de volgende 
vragen. 
 
Vragen:  
 

1. Kent het college het artikel (of eigenlijk de serie artikelen) van RTL Nieuws?  
 

2. Is bij het college bekend of er in de Provincie nog meer gevallen zijn (geweest) van 
dubieuze grondspeculatie als beschreven in het artikel? 
 

3. Is het college het met de SP eens dat deze windhandel zeer kwalijk is en dat er alles 
aan gedaan dient te worden deze praktijken een halt toe te roepen? 
 

4. Is het college bereid om, samen met de gemeenten, maatregelen te treffen om 
mensen zo goed mogelijk te beschermen tegen deze handelwijze? We denken 
bijvoorbeeld aan een waarschuwing op gemeentelijke en Provinciale websites, 
whatsappgroepen en dergelijke. Zo nee, waarom niet? 

 
 
Namens de SP-Statenfractie, 
 
Frank Johan Hoogendam 
Lies van Aelst 

https://www.rtlnieuws.nl/onderzoek/artikel/5374790/oud-minister-van-landbouw-strijkt-tonnen-op-met-dubieuze-grondhandel

